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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyibe kerül Magyarországon az egyes 
energiafajták előállítása 2.?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel megkaptam a K/3974. számú írásbeli kérdésemre az államtitkári választ, azonban 
meglepődve olvastam abban, hogy a Kormány a hazai energiahelyzetre vonatkozó kérdéseim 
megválaszolása helyett nemzetközi honlapok tanulmányozgatását ajánlja.

Azt gondoltam, hogy egy olyan szintű és költségű beruházásnál, mint a Paks-2 erőmű, Önök 
megvizsgálták a más típusú energiafajták előállítási lehetőségeit, költségeit, illetve az ezzel 
kapcsolatosan várható rövid- és középtávú költségtrendeket.

Ha ezt nem tették, akkor felelőtlenül gazdálkodnak a költségvetési pénzekkel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, hogy egyértelműen jelezze számomra, hogy a Paks-2 beruházási döntés előtt készültek-e 
ilyen összehasonlító költségelemzések, számítások az egyes energiahordozók előállítási költségeire 
vonatkozóan?

Amennyiben igen, úgy kérem, hogy a K/3974. számon beadott kérdéseimben kért adatokkal is 
összefüggésben ezeket az előzetes számításokat, elemzéseket részemre megküldeni szíveskedjék!

Amennyiben ilyenek nem készültek, kérdésem: ki a felelős azért, hogy a Paks-2-re vonatkozó 
beruházási döntés előtt nem vizsgálták meg az energia előállítás alternatív lehetőségeit és ezek 
várható költségeit?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!



Budapest, 2019. január 8.

dr. Oláh Lajos
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